
Theodore Evelyn „Ted“ Mosby 

 

Je americký architekt, který pochází z Ohia a několik let žil v New Yorku. Teď žije s ženou Tracy a 

dětmi Penny a Lukem v rodinném domě v Los Angeles. Je známý především tím, jak poznal svoji ženu 

Tracy. 

  

 

Jak jste se s ženou Tracy seznámili? 

Je to opravdu dlouhý příběh. Naši přátelé Robin a Barney měli před 

svatbou, hledali kapelu na svatbu. Jel jsem metrem a potkal jsem tam 

svoji známou a ptal jsem se jí, jestli neví o nějaké kapele, která by 

mohla takhle narychlo a ona řekla, že jo. Druhý den mi poslala telefonní 

číslo a já ho poslal Robin, domluvili se, že na svatbě tedy budou hrát. 

O měsíc později svatba proběhla a já se chystal odjet města. Jel jsem 

na vlakové nádraží a za chvilku vystoupila z taxíku žena s žlutým 

deštníkem, to byla ona, Tracy. Došel jsem k ní a řekl jí, že hráli skvěle, 

no a pak jsme si povídali. 

 

Takže seznámení proběhlo, vlastně když jste se 

chystal odjet z města? 

Ano, měl jsem v tu dobu pocit, že bych měl odjet a hledat ženu někde jinde. Ale seznámili jsme se na 

nádraží. 

 

Čím vás vaše žena Tracy okouzlila, že jste za ní přišel dokonce i na nádraží? 

Na svatbě jsem ji viděl s tou baskytarou vypadala nádherně, usmívala se… a zachránila přátelům svatbu. 

Chtěl jsem jí poděkovat. Přišel jsem k ní, držela v ruce žlutý deštník, na kterém byla nalepená cedulka 

s iniciály T. M.,  to jsou moje i její iniciály,.. no a pak jsme si dlouho povídali a já se na konec rozhodl 

zůstat v New Yorku. 

  

Jaké to bylo navrhnout centrálu pro Gigantickou národní banku v centru 

New Yorku? 

Bylo to úžasné, byl to můj první takhle velký projekt, ale zároveň velmi náročné, musel být zbořen velmi 

starý hotel Arcadien, který se rozpadal, místo něho tam stojí centrála GNB. 

 

Jaké to bylo žít řadu let v New Yorku? 

Je to úžasné město, strašně rád tam jezdím, sejdeme se s přáteli, zajdeme do baru, ale má také spoustu 

horších stránek, jsem rád, že žijeme s dětmi v Los Angeles. 



Co děláte, když nejste v práci? 

Volný čas trávím s ženou a dětmi, třeba jsme jen doma nebo někam společně jedem. 

 

Jste architekt, co vás baví na této práci, jak jste se k ní dostal? 

Sám ani nevím, jak jsem se dostal k architektuře, je to už přece jenom několik let zpátky, ale baví mě to 

a dělám to rád. Rád vytvářím z ničeho něco, je to náročná práce. Sedím u stolu několik hodin a prostě 

navrhuju. Před několika lety jsem začal pracovat jako profesor na jedné vysoké škole v LA. 

 

Jak dlouhá byla cesta, než jste se dostal k tomu aby, jste navrhoval centrálu 

GNB? 

Několik let jsem pracoval v jedné firmě, ale tam jsem se nedostal k ničemu takhle velkému, chtěl jsem 

si založit svoji firmu, dal jsem výpověď v práci. Chtěl jsem teda začít se svojí firmou, zjistil jsem, že to 

není tak jednoduché. Rozhodl jsem se toho nechat a začít učit na jedné vysoké škole v New Yorku. Učil 

jsem tam několik let, ale přestěhovali jsme, teď učím v Los Angeles. 
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